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Datum: 18. června 2009

Přítomni:  
Mgr. Tomáš Kraus, PhD., RNDr. Hana Sychrová, DrSc., Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc., 
Prof. Ing. Jitka Moravcová, CSc., Prof. RNDr. Antonín Holý, DrSc., Doc. RNDr. 
Irena Valterová, CSc., Ing. Jana Hodačová, PhD, RNDr. Miloš Buděšínský, CSc., 
Mgr. Lubomír Rulíšek, PhD.
Omluveni: 
Hosté: RNDr. Zdeněk Havlas, DrSc., zástupkyně ředitele pro věci ekonomické 
p. Božena Petschová

Program:

1. Kontrola zápisů ze zasedání RI dne 15.5. a 21.5. 2009 a schválení programu
2. Volba předsedy Rady ÚOCHB
3. Projednání rozpočtu ÚOCHB na rok 2009 
4. Projednání výsledků auditu místností a laboratorních os (II).
5. Koncepce vědeckého rozvoje (II)
7. Různé 

Podrobný zápis:

Ad 1) Aklamací byly jednomyslně schváleny zápisy a usnesení z obou posledních 
zasedání RI i program schůze
  
Ad 2) Zastupující předseda RI Dr. Kraus představil Doc. Konvalinku jako jediného 
kandidáta na funkci předsedy Rady ÚOCHB. Tajným hlasováním (6 hlasů pro, 1 proti, 
2 členové se zdrželi hlasování) byl Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc. zvolen novým 
předsedou Rady ÚOCHB, funkci přijal a ujal se řízení schůze.  

Ad 3) Rada vyslechla stručnou informaci paní Petschové o rozpočtu sestaveném pro rok 
2009 jako vyrovnaný a po projednání drobných připomínek návrh rozpočtu jednomyslně 
aklamací schválila. Doc. Konvalinka v této souvislosti tlumočil ocenění vynikající práce 
paní Petschové Dozorčí radou a jménem Rady ÚOCHB paní Petschové poděkoval.
Pro zvýšení vnitroústavní i mimoústavní informovanosti o účelnosti vydávaných 
(a objemově významných) finančních prostředků RI doporučuje více využívat zpráv 
ukládaných na webovou stránku ÚOCHB.

Ad 4) Rada znovu podrobně diskutovala možnosti získání nových pracovních os pro
pracovníky na prestižních  grantech ERC, tj.  prof. Michla a Dr. Schroedera i dalších 
dosud definitivně neumístěných týmů (Dr. Jahn  Dr. Lyapkalo, Dr. Baier), a akceptovala 
návrh zřídit nové laboratoře řešitelů ERC grantů pod jednou střechou jako racionální.
RI projednala výsledky auditu místností náležejících jednotlivým týmům. Rada 
konstatovala, že audit místností bude ještě vyžadovat od vedení ÚOCHB drobná 
upřesnění (opravení a doplnění „bílých míst“, doplnění fyzických a přepočtených stavů).  
RI na základě  výsledků průběžného hodnocení publikační aktivity týmů a auditu 
místností doporučila řediteli ÚOCHB (opírajíc se  přitom o usnesení  z 26.2.2009 
a 3.4. 2009):  

ÚOCHB AV ČR, v.v.i.
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a) zahájit v prvém kroku  jednání s vedoucími týmů medicinálních steroidů, společné 
laboratoře ÚOCHB a VŠCHT, přenosu technologií a medicinální chemie o uvolnění 
některých méně vytížených  os, ve druhém případném kroku pak jednání s vedoucími 
dalších týmů  (radioisotopy, biochemie a molekulární biologie a dílny), a 
b) návrhy řešení dát k posouzení i Metodické radě ÚOCHB.

Ad 5)  Tento bod programu byl odložen a bude projednán na příštím zasedání RI.

Ad 6)  Rada ÚOCHB
• blahopřeje prof. J. Michlovi  a dr. D. Schroederovi  k získání prestižních grantů 

ERC a děkuje jim i dr. J. Roithové a dr. L. Rulíškovi  za vzornou reprezentaci 
ústavu v grantovém systému EU, 

• společně s vedením upozorňují na možnost navrhovat do konce července zástupce 
do nejvyšších orgánů (předsednictvo) TAČR,

• určila pro období do konce roku 2009 pevné termíny zasedání (vždy ve čtvrtek, 
8:30 hod): 3. září, 8. října, 12. listopadu a 3. prosince.

Usnesení:

• Novým předsedou Rady ÚOCHB byl zvolen Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc.
• Rada schvaluje návrh rozpočtu ÚOCHB na rok 2009.
• Rada žádá vedení ÚOCHB o vypracování doplněné verze auditu místností.
• Rada vyzývá vedení k zahájení jednání s vedoucími týmů medicinálních steroidů, 

společné laboratoře ÚOCHB a VŠCHT, přenosu technologií, medicinální chemie a dílen 
o uvolnění některých méně vytížených pracovních os.

• blahopřeje prof. J. Michlovi  a dr. D. Schroederovi  k získání prestižních grantů ERC a 
děkuje jim i dr. J. Roithové a dr. L. Rulíškovi  za vzornou reprezentaci ústavu 
v grantovém systému EU, 

Zapsal: B. Koutek, tajemník RI

Schválil: Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc., předseda RI


